
Protokół Nr XXXIII

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 25 listopada 2020 roku w zdalnym 

trybie  obradowania  z  wykorzystaniem  środków  porozumiewania  się  na  odległość  (przy 

wykorzystywaniu środków komunikacji elektronicznej).

W sesji wzięło udział 21 radnych na ogólną liczbę 21 radnych.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów;

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu;

Pani Agnieszka Gilbert – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Geodezji i Rolnictwa;

Pani Anna Kwasek – Z-ca Kierownika Wydziału Finansowego.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji, 

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 6 listopada 2020 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) udzielenia przez gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt 

nr 290/20,

b)  wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2020 rok – projekt nr 

288/20,

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2020-2031 – 

projekt nr 289/20,
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d) obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na 

obszarze Gminy Staszów – projekt nr 291/20,

e) Rocznego Programu Współpracy Gminy  Staszów z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok – projekt nr 292/20,

f)  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami 

komunalnymi – projekt nr 293/20,

g) ustanowienia pomnika przyrody na terenie gminy Staszów – projekt nr 294/20,

h) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  w  drodze  ustnego  przetargu 

nieograniczonego – projekt nr 295/20,

i)  przyznania  pierwszeństwa  w  nabywaniu  budynków  użytkowych  ich  najemcom  oraz 

wyrażenia  zgody  na  ich  zbycie  wraz  z  gruntem  niezbędnym  do  racjonalnego  z  nich 

korzystania – projekt nr 296/20.

5. Wolne wnioski w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 16.10.2020 r. do 

23.11.2020 r.

6. Zamknięcie sesji. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć zawnioskował o wycofanie z porządku obrad 

projektu  uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami 

komunalnymi – projekt nr 293/20, z uwagi na konieczność dopracowania zapisów § 4 projektu 

uchwały.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Ireneusz Kwiecjasz  poddał pod głosowanie w/w 

wniosek, który został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 21 radnych). Następnie Rada Miejska 

jednomyślnie zatwierdziła porządek obrad z uwzględnieniem przyjętego wniosku  (obecnych było 

21 radnych).

Porządek obrad po zmianach:
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1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 6 listopada 2020 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) udzielenia przez gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt 

nr 290/20,

b) wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2020 rok – projekt nr 

288/20,

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2020-2031 – 

projekt nr 289/20,

d) obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na 

obszarze Gminy Staszów – projekt nr 291/20,

e)  Rocznego Programu Współpracy Gminy  Staszów z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok – projekt nr 292/20,

f) ustanowienia pomnika przyrody na terenie gminy Staszów – projekt nr 294/20,

g)  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  w  drodze  ustnego  przetargu 

nieograniczonego – projekt nr 295/20,

h)   przyznania  pierwszeństwa w nabywaniu  budynków użytkowych  ich  najemcom oraz 

wyrażenia  zgody  na  ich  zbycie  wraz  z  gruntem  niezbędnym  do  racjonalnego  z  nich 

korzystania – projekt nr 296/20.

5. Wolne wnioski w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 16.10.2020 r. do 

23.11.2020 r.

6. Zamknięcie sesji.

Ad. 3

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 6 listopada 2020 r. i przyjęli go jednomyślnie 

(obecnych było 21 radnych). 
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    Ad. 4 a     

Pani Henryka Skowron -  Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały 

w sprawie udzielenia przez gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt 

nr 290/20.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIII/293/2020

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b    

Pani  Henryka  Skowron  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian 

w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2020 rok – projekt nr 288/20.

Radny  Kryspin  Bednarczyk odniósł  się  do  zwiększenia  wydatków  budżetu  Miasta  i  Gminy 

Staszów na zadanie dot. przebudowy drogi wewnętrznej zlokalizowanej w Staszowie na działce 

oznaczonej numerem 5801/8 w kwocie 91 000,00 zł i zwiększenia wydatków na dokapitalizowanie 

Staszowskiego Centrum Przedsiębiorczości Spółka z o. o. w Staszowie w kwocie 80 000,00 zł. 

Radny zwrócił się do Burmistrza o udzielenie informacji w zakresie lokalizacji drogi wewnętrznej 

i planowanego przeznaczenia środków z dokapitalizowania SCP Spółka z o. o. w Staszowie.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć w zakresie zapytania dotyczącego zadania 

przebudowy  drogi  wewnętrznej  zlokalizowanej  w  Staszowie  na  działce  oznaczonej  numerem 

ewidencyjnym 5801/8  wyjaśnił,  iż  chodzi  o  drogę pomiędzy ulicą Wschodnią  w kierunku tzw. 

zielonego  rynku  (za  sklepem  Społem).  Poinformował,  iż  zadanie  jest  realizowane  wspólnie 

z  Zakładem  Energetyki  Cieplnej  w  Staszowie  i  przedsiębiorcami  prowadzącymi  działalność 

handlową w budynku sklepu Społem. W zakresie dokapitalizowania spółki SCP przypomniał, iż 

spółka podejmuje działania w zakresie realizacji projektu pn.: „Utworzenie Staszowskiego Centrum 

Przedsiębiorczości w ramach wielofunkcyjnego obszaru aktywności gospodarczej” w partnerstwie 

publiczno – prywatnym przy wparciu Ministerstwa Rozwoju. Poinformował, iż obecnie przychody 

spółki pochodzą jedynie z wynajmu pomieszczeń, a których wysokość nie pozwala na prawidłowe 

funkcjonowanie  spółki.  Dodał,  iż  Prezes  Zarządu  SCP wystąpił  do  gminy o  dokapitalizowanie 

spółki na okres zakończenia partnerstwa publiczno – prywatnego, który mógłby zostać zakończony 

w roku obecnym, jednak nie był możliwy z uwagi na sytuację epidemiczną w kraju. Burmistrz 

zwrócił  się  do  Wysokiej  Rady  o  wyrażenie  zgody  na  dokapitalizowanie  Spółki,  z  uwagi  na 

zakończenie procedur  związanych z partnerstwem publiczno – prywatnych i  przyszłą  realizację 

projektu utworzenia wielofunkcyjnego obszaru aktywności gospodarczej.
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Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIII/294/2020

(w załączeniu do protokołu).   

Ad. 4 c    

Pani Henryka Skowron zapoznała z projektem uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2020-2031 – projekt nr 289/20.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIII/295/2020

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 d  

Pani  Anna  Kwasek  –  Z-ca  Kierownika  Wydziału  Finansowego  odczytała  projekt  uchwały 

w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na 

obszarze Gminy Staszów – projekt nr 291/20.

Po zapoznaniu z projektem głos zabrał radny Jacek Piwowarski, który zawnioskował o obniżenie 

ceny skupu żyta z zaproponowanej w wysokości 52,44 zł za 1 dt do kwoty 50,00 zł za 1 dt. Radny 

uzasadnił  wniosek kwestią,  iż  rolnicy  od początku pandemii  zarówno na naszym obszarze,  jak 

i całego kraju stracili bardzo dużo, zarówno jeżeli chodzi o ceny owoców sezonowych: truskawek 

i malin, jak również ceny żywca, które spadły o około 40 %. Dodał, iż jego zdaniem przychylenie 

się do wniosku będzie symboliczną rekompensatą poniesionych strat i ukłonem w stronę rolników 

z terenu naszej gminy. Zwrócił się do radnych o poparcie złożonego wniosku.

Do powyższego odniósł się Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć, który wyjaśnił, iż 

projekt  uchwały  przewiduje  obniżenie  ceny  skupu  żyta  do  celów  wymiaru  podatku  rolnego 

ogłoszonego w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego  z kwoty 58,55 zł za 1 dt 

do kwoty 52,44 zł za 1 dt. Przypomniał, iż zaproponowana cena skupu żyta w wysokości 52,44 zł  

nie zmienia się na przestrzeni ostatnich czterech lat i również na kolejny rok proponowana jest w tej 

samej wysokości. Zaznaczył, iż jego zdaniem powyższe działania nie przejawiają złego podejścia 

do rolników. Wniósł  o podjęcie  uchwały w przedłożonym kształcie.  Dodał,  iż  należy brać pod 

uwagę kwestię, iż mamy ciężką sytuację i w obecnym roku nie udało się zrealizować w zakładanym 

zakresie funduszy sołeckich w poszczególnych sołectwach. Proponowanie kolejnych obniżek i co 

się z tym wiąże mniejsze wpływy do budżetu gminy stanowią zagrożenie, iż w kolejnym roku nie 
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wszędzie zostaną zrealizowane zadania z funduszu sołeckiego. Wyjaśnił, iż zaproponowana przez 

niego wysokość ceny skupu żyta do kwoty 52,44 zł to już mniejsze wpływy do budżetu gminy 

w granicach 86 000,00 zł i nie stać nas na kolejne obniżki. Dodał, iż chciałby w kolejnym roku 

zrealizować fundusz sołecki w każdym sołectwie i co się z tym wiąże konieczne jest zabezpieczenie 

wpływów do budżetu gminy. 

Radny Kryspin Bednarczyk poparł wniosek radnego Jacka Maruszewskiego.

Radna Beata Gajek – Dyl zwróciła się do Z-cy Kierownika Wydziału Finansowego Anny Kwasek 

o wyliczenie skutków finansowych obniżenia ceny skupu żyta dla przeciętnego rolnika.

Pani  Anna  Kwasek wyjaśniła,  iż  rolnik  posiadający  ziemię  w  klasie  rolnej  I  -  IV  za  1  ha 

przeliczeniowy zapłaci o 6,10 zł mniej, zaś pozostałe klasy ziemi V-VI zwolnione są z podatku. 

Podatnicy posiadający działki rolne do 1 ha w klasie gruntu od I – IV zapłacą o 12,00 zł mniej za 

rok. 

Radny  Kryspin  Bednarczyk zwrócił  się  do  radnego  Jacka  Maruszewskiego  o  wycofanie 

zgłoszonego wniosku z uwagi na zapewnienie Burmistrza w zakresie realizacji funduszu sołeckiego 

w każdym sołectwie w kolejnym roku. 

Radny Jacek  Maruszewski odpowiedział,  iż  wycofa  wniosek,  gdy  Burmistrz  zapewni  go,  że 

fundusz sołecki w 2021 roku zostanie zrealizowany w pełni w każdym sołectwie.

Burmistrz Leszek Kopeć odniósł się do powyższego i odpowiedział radnemu, że takich rzeczy nie 

może  radnemu  nikt  zapewnić,  nawet  z  tej  przyczyny,  iż  niektóre  zadania  proponowane  przez 

mieszkańców bez konsultacji z Urzędem nie mogą zostać zrealizowane zgodnie z obowiązującymi 

w tym zakresie przepisami. Odpowiedział, iż poczyni starania, aby fundusz sołecki na kolejny rok 

w poszczególnych sołectwach został w pełni zrealizowany.

Zdaniem radnego Jacka Maruszewskiego  nie  rozchodzi  się  o  to,  czy  korzyści  na  1  ha 

przeliczeniowy wyniosą 6,00 zł czy 14,00 zł dla rolnika, a chodzi o gest w stronę mieszkańców wsi, 

którego zdaniem radnego ze strony Burmistrza nie ma. Następnie stwierdził, iż wycofuje złożony 

wniosek, z uwagi iż, widzi że nie uzyska on aprobaty ze strony pozostałych radnych. 

Do słów radnego ponowienie odniósł się  Burmistrz Leszek Kopeć, który stwierdził,  iż projekt 

uchwały przewiduje gest w stosunku do rolników, ponieważ proponuje obniżenie ceny skupu żyta 

do celów wymiaru podatku rolnego z kwoty 58,55 zł za 1 dt do kwoty 52,44 zł za 1 dt. Ponadto 

wyjaśnił,  iż w sytuacji  braku niniejszego projektu uchwały cena skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego wynosiłaby  wówczas 58,55 zł za 1 dt.

Radny Jacek Maruszewski stwierdził,  iż nie  rozumieją się,  ponieważ Burmistrz przedkładając 

projekt uchwały jedynie proponuje uchwalenie danej wysokości stawki podatkowej, zaś to Rada 
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Miejska  podejmuje  decyzję  o  zastosowaniu  danej  wysokości  podatku,  podejmując  stosowną 

uchwałę.  

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy  19 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIII/296/2020

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e  

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Rocznego  przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Staszów z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności  

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok – projekt nr 292/20.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIII/297/2020

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 f  

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów  zapoznała z projektem uchwały 

w sprawie  ustanowienia pomnika przyrody na terenie gminy Staszów – projekt nr 294/20.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIII/298/2020

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 g  

Pani Agnieszka Gilbert – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Geodezji i Rolnictwa 

zapoznała z projektem uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

w drodze ustnego przetargu nieograniczonego – projekt nr 295/20.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIII/299/2020

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 4 h  

Pani Agnieszka Gilbert – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Geodezji i Rolnictwa 

zapoznała  z  projektem uchwały  w sprawie  przyznania  pierwszeństwa  w nabywaniu  budynków 

użytkowych ich najemcom oraz wyrażenia zgody na ich zbycie wraz z gruntem niezbędnym do 

racjonalnego z nich korzystania – projekt nr 296/20.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 18 głosach za i 2 głosach wstrzymujących (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIII/300/2020

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

W wolnych wnioskach  radny Dominik Rożek odniósł się do kwestii funduszu gospodarowania 

odpadami. Poprosił o informacje w zakresie obecnego stanu funduszu i założeń na kolejny rok jego 

funkcjonowania. Zapytał, czy uda się uniknąć podwyżek opłat w kolejnym roku. Ponadto poprosił 

o informację w zakresie działalności Przychodni Zdrowia w Koniemłotach. Wyjaśnił, iż od jakiegoś 

czasu pacjenci przypisani do lekarza rodzinnego Przychodni Zdrowie Koniemłoty, będącej spółką 

gminą są proszeni o zmianę deklaracji przynależności do POZ. Słyszy się wśród mieszkańców, że 

część  pacjentów  nie  będzie  mogła  korzystać  z  opieki  tej  przychodni.  Radny  zwrócił  się  do 

Burmistrza o wyjaśnienie poruszonej kwestii. 

Radny Jacek Maruszewski  poprosił o informację w zakresie realizacji zadania budowy bloków 

mieszkalnych  w  ramach  rządowego  programu „Mieszkanie  Plus”.  Dodał,  iż  w ostatnim czasie 

pojawiła  się  w  mediach  informacja  o  planowanej  budowie  jednego  bloku  mieszkalnego  przy 

ul. Mickiewicza. Poprosił Burmistrza o przedstawienie lokalizacji tego obiektu oraz o informację 

w zakresie protestów mieszkańców ul. Dąbrowskiego względem budowy tego obiektu. Dodał, iż 

w sytuacji,  gdy blok,  o  którym mowa zostanie  usytuowany między  ulicą  Mickiewicza  a  ulicą 

Dąbrowskiego,  jaka  wówczas  będzie  odległość  względem  zabudowy  domów  przy 

ul.  Dąbrowskiego.  Ponadto  poruszył  kwestię  dotyczącą  Parku  Górników  Siarkowych. 

Poinformował, iż mieszkańcy Osiedla Wschód zgłaszają problem w zakresie ubytków nawierzchni 

w  chodniku  żywicznym.  Dodał,  iż  taki  stan  rzeczy  staje  się  niebezpieczny  dla  osób  z  niego 

korzystających.   

Radny Zdzisław Brzyszcz  odniósł się do zapytania radnego Jacka Maruszewskiego dotyczącego 

budowy bloku mieszkalnego w ramach programu rządowego „Mieszkanie Plus” na terenie Osiedla 

Wschód w Staszowie.  Poprosił  o  informację  w zakresie  planów samorządu względem budowy 

garaży. Zapytał, kiedy planowane jest rozpoczęcie realizacji tego zadania oraz gdzie można składać 
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zapisy na mieszkania i garaże. Ponadto radny zapytał, kiedy planowane są prace porządkowe na 

obszarze Osiedla Wschód związane z oczyszczeniem terenów zielonych zlokalizowanych między 

blokami z zalegających liści drzew. Zgłosił również kwestię związaną z potrzebą wymiany dwóch 

wkładek do pojemników na śmieci zlokalizowanych w wiacie śmietnikowej przy bloku Kołłątaja 4 

w  Staszowie  i  rozważenia  możliwości  wybudowania  siłowni  zewnętrznej  na  terenie  Parku 

Górników Siarkowych. 

Radny Henryk Bryła odniósł się do obecnie realizowanego zadania dotyczącego prowadzonego 

remontu chodnika obok obiektu „Wembley” w Staszowie.  Zapytał,  czy w ramach tego zadania 

planowany jest remont chodnika odchodzącego od głównego ciągu prowadzącego do placu zabaw. 

Ponadto  zapytał  o  zamierzenia  względem  realizacji  zadania  dotyczącego  budowy  progu 

zwalniającego na ulicy Legionów Polskich w Staszowie. 

Radny  Mariusz  Łazarz  podziękował  władzom  za  realizację  zadania  dotyczącego  budowy 

chodnika przy bloku Mickiewicza 42 w Staszowie. Ponadto zapytał Burmistrza, w jakim terminie 

będzie  możliwe  wyrównanie  drogi  dojazdowej  do  garaży zlokalizowanych  przy  ul.  Towarowej 

w Staszowie.  Zapytał również,  czy jeszcze w tym roku uda się  zrealizować częściowo zadanie 

dotyczące zamykania altan śmietnikowych usytuowanych na terenie naszego miasta. Poprosił także 

o  dokonanie  wizji  lokalnej  w  zakresie  zamontowania  progu  zwalniającego  na  ulicy  Niskiej 

w  Staszowie,  z  uwagi  na  zapewnienie  bezpieczeństwa  dzieciom uczęszczającym do  pobliskiej 

placówki oświatowej.

Radny Bonifacy Wojciechowski zgłosił potrzebę wyrównania i utwardzenia drogi dojazdowej do 

garaży usytuowanych przy ulicy Kolejowej w Staszowie. Wyjaśnił, iż droga dojazdowa prowadząca 

do garaży jest obecnie w bardzo złym stanie technicznym i utrudnia użytkownikom garaży dojazd 

do nich. Również zapytał Burmistrza, kiedy i w jakiej formie rozpoczną się zapisy na mieszkania 

w  ramach  rządowego  programu  „Mieszkanie  Plus”.  Przypomniał  o  potrzebie  przeprowadzenia 

remontu  chodnika  prowadzącego  od  bloku  Kilińskiego  6  do  bloku  Kilińskiego  10,  będącego 

współwłasnością gminy i Spółdzielni Mieszkaniowej w Staszowie. 

Radny Piotr Kasperkiewicz  zgłosił potrzebę oczyszczenia przejścia dla pieszych prowadzącego 

wzdłuż rzeki Czarnej od ulicy Szpitalnej w kierunku ulicy Kolejowej w Staszowie. 

Radny Tomasz Otrębski  poprosił o stanowisko Burmistrza w zakresie poprawy bezpieczeństwa 

w ruchu drogowym na ulicy Kołłątaja w Staszowie. Przypomniał, iż na przedmiotowej ulicy, na 

łukach jezdni zostały już wykonane zatoki parkingowe, jednak pozostały jeszcze inne kwestie do 

wykonania.  Ponadto  zgłosił  potrzebę  odnowienia  oznakowania  poziomego  –  linii  jednostronnie 

przekraczalnej  przy  garażach  zlokalizowanych  wzdłuż  ulicy  Komisji  Edukacji  Narodowej. 
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Przypomniał o zgłaszanych interpelacjach w zakresie przeprowadzenia kompleksowego remontu 

górnego chodnika z pogłębieniem zatok parkingowych i likwidacją dolnego chodnika na w/w ulicy. 

Radny Hubert Gawłowicz zapytał Burmistrza, kiedy będzie możliwe zapoznanie się z projektem 

rewitalizacji Golejowa i kiedy doczekamy się realizacji tej inwestycji zapowiadanej już od kilku lat. 

Ponadto zapytał o dochody budżetowe na 2021 rok w aspekcie zmian wprowadzonych przez rząd 

dotyczących  podatku  CIT,  PIT  i  podziałem  tych  środków  między  budżetem  centralnym 

a samorządem. Zapytał,  ile  na tych zmianach mniej  środków trafi  do budżetu Miasta  i  Gminy 

Staszów  środków  w  przyszłym  roku.  Ponowił  zapytanie  radnego  Mariusza  Łazarza  dotyczące 

wykonania drogi wzdłuż garaży przy ul. Towarowej w Staszowie. Zapytał, kiedy przedmiotowa 

droga zostanie wykonana i czy jest szansa, aby stało to się w przyszłym roku. Ponadto poruszył 

kwestię  budowy  bloku  mieszkalnego  w  ramach  programu  „Mieszkanie  Plus”  i  podpisanego 

porozumienie w tej sprawie.  Poprosił o wyjaśnienie kwestii, jakie są założenia przedmiotowego 

porozumienia  oraz  kto  będzie  finansował  tą  inwestycję  i  kiedy  możemy  spodziewać  się  jej 

realizacji. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć odnosząc  się  do  powyższych  zapytań 

przypomniał,  iż  radni  którzy  oczekują  odpowiedzi  na  zgłoszone  zapytania  w  formie  pisemnej, 

proszeni są o złożenie wnoszonych kwestii na piśmie w formie papierowej bądź e-mail. 

 W kwestii zapytania radnego Dominika Rożka dotyczącego informacji w zakresie stanu funduszu 

gospodarowania  odpadami  Burmistrz  poinformował,  że  z  przeprowadzonej  analizy  wynika,  że 

w obecnym roku wystarczy środków na sfinansowanie zadań wynikających z gospodarki odpadami. 

W zakresie możliwych podwyżek opłat za odbiór odpadów w przyszłym roku Burmistrz wyjaśnił,  

iż  nie  ma  zagrożenia  ich  wystąpienia  pod  warunkiem braku  wzrostu  kosztów funkcjonowania 

systemu. W temacie dotyczącym działalności przychodni zdrowia w Koniemłotach potwierdził, iż 

następują zmiany w strukturze zarządzania przychodnią. Wyjaśnił,  iż do chwili obecnej ośrodek 

przyjmował nie tylko pacjentów z terenu miasta i gminy Staszów, ale również pacjentów z gmin 

ościennych. Obecnie wszyscy chętni pacjenci z terenu naszego miasta i gminy, którzy deklarują 

przynależność do tego ośrodka ponowienie zostaną do niego przypisani.  Nastąpią  zmniejszenia 

ilości  obsługiwanych  pacjentów,  co  nie  będzie  dotyczyć  naszych  mieszkańców  oraz  nastąpią 

zmiany  w strukturze  zarządzania  jednostką.  W zakresie  zapytań  dotyczących  realizacji  zadania 

budowy bloków mieszkalnych w ramach rządowego programu mieszkaniowego i poinformował, iż 

zostało  podpisane  porozumienie z  Krajowym  Zasobem  Nieruchomości  określające  zasady 

i harmonogram współpracy. Wyjaśnił,  iż KZN  jest inicjatorem i koordynatorem działań budowy 

mieszkań oraz finansuje realizację inwestycji. Nadmienił, iż przystąpienie do wykonania projektu 

budowlanego  na  realizację  tego  zadania  uzależnione  jest  od  zakończenia  przez  rząd  działań 
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legislacyjnych w tej materii. Możliwy termin rozpoczęcia procedur to początek przyszłego roku, 

jednak na chwilę obecną nie jest możliwe określenie daty rozpoczęcia realizacji zadania. Dodał, iż 

zapisy  na  mieszkania  rozpoczną  się  po  przeprowadzonym  postępowaniu  przetargowym  na  to 

zadanie, o czym mieszkańcy będą informowani. Program zakłada budowę mieszkań pod wynajem 

lub wynajem z opcją wykupienia. Nowe mieszkania mają być przystępne cenowo i dawać nowe 

możliwości osobom, które nie mogą lub nie chcą zaciągać kredytu mieszkaniowego w banku, a nie 

kwalifikują  się  by  skorzystać  z  mieszkań  socjalnych.  Zaznaczył,  że  jeśli  uda  się  pomyślnie 

wybudować  mieszkania,  samorząd  ma  w  planie  także  wybudowanie  garaży.  Następnie 

poinformował,  iż  pierwszy  blok  do  wybudowania  planowany  jest  przy  ul.  Mickiewicza  obok 

sklepu  „Tesco”  (w  lokalizacji  stacji  trafo).  Wyjaśnił,  iż  na  chwilę  obecną  samorząd  zmienił 

koncepcję poprzez zmniejszenie liczby bloków i określił lokalizację kolejnych bloków za sklepem 

Tesco. Dodał, iż kwestie sporne z mieszkańcami ul. Dąbrowskiego zostały wyjaśnione i zażegnane. 

W kwestii zapytania radnego Zdzisława Brzyszcza dotyczącego oczyszczania miasta z zalegających 

odpadów zielonych Burmistrz poinformował, iż w tym zakresie sukcesywnie prowadzone są prace 

porządkowe  przez  spółkę  PGKiM.  W zakresie  wymiany  wkładek  do  pojemników  na  odpady 

poinformował, iż na bieżąco będą te działania realizowane. Odnosząc się do zapytania dotyczącego 

rozważenia możliwości wybudowania siłowni zewnętrznej na terenie Parku Górników Siarkowych 

poinformował,  iż  brana  jest  pod  uwagę  w  latach  przyszłych  rozbudowa  tego  obszaru  o  inne 

elementy architektoniczne m. in. siłownię,  tężnię. W zakresie zapytania radnego Henryka Bryły 

dotyczącego  remontu  bocznego  chodnika  prowadzącego  do  placu  zabaw  w  obrębie  boiska 

„Wembley” Burmistrz poinformował, iż obecnie nie zostały przewidziane prace remontowe tego 

ciągu.  W kwestii  zamontowania progu zwalniającego na ulicy Legionów Polskich w Staszowie 

wyjaśnił,  iż  sprawa  zostanie  zweryfikowana  i  przeanalizowana  zasadność  jego  lokalizacji. 

Następnie odniósł się do kwestii związanych z poprawą dojazdów do garaży przy ulicy Kolejowej 

i  Towarowej  i  poinformował,  iż  na  obecną  chwilę  dojazdy  zostaną  jedynie  wyrównane  celem 

poprawy ich przejezdności. W zakresie budowy drogi przy garażach zlokalizowanych przy ulicy 

Towarowej w Staszowie wyjaśnił,  iż trwają prace dokumentacyjne związane z przekształceniem 

działek pod drogę i  będą czynione starania o pozyskanie środków zewnętrznych na wykonanie 

drogi wraz z dojazdami do garaży. Następnie poinformował, iż kwestia poruszona przez radnego 

Piotra  Kasperkiewicza  dotycząca  uporządkowania  i  oczyszczenia  przejścia  dla  pieszych 

prowadzącego  wzdłuż  rzeki  Czarnej  od  ulicy  Szpitalnej  w  kierunku  ulicy  Kolejowej  zostanie 

w najbliższym czasie  wykonana przez  pracowników grupy interwencyjnej.  W zakresie  zapytań 

radnego  Tomasza  Otrębskiego  dotyczącego  przebudowy  ulicy  Komisji  Edukacji  Narodowej 

w Staszowie  Burmistrz  wyjaśnił,  iż  planowane  jest  w roku kolejnym wykonanie  dokumentacji 
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projektowo - kosztorysowej na to zadanie.  Następnie odniósł się do zapytania radnego Huberta 

Gawłowicza  dotyczącego  projektu  budowlanego  związanego  z  rewitalizacją  Golejowa 

i  odpowiedział,  iż  nie  określi  terminu przedłożenia dokumentacji  projektowej,  która  to  kwestia 

uzależniona  jest  wyłącznie  od  projektanta.  Dodał,  iż  ze  strony gminy  zabezpieczone  są  środki 

finansowe na realizację tego zadania. Przypomniał, iż w ramach tego projektu zostaną wykonanie 

prace związane z poprawą stanu jezior i kanałów oraz powiększeniem plaży i wymianą pomostów. 

W kwestii zapytania dotyczącego planowanej wysokości dochodów budżetowych z tytułu CIT, PIT 

odpowiedział, iż w obecnym czasie nie jest możliwe udzielenie odpowiedzi na pytanie z uwagi na 

trwające w rządzie prace legislacyjne w tym aspekcie. 

Radny Piotr Kasperkiewicz podziękował Burmistrzowi za niezwłoczne przychylenie się do jego 

wniosku dotyczące uporządkowania przejścia dla pieszych przy rzece Czarnej. Następnie zwrócił 

się  o  ponowne  rozważenie  koncepcji  budowy  garaży  wzdłuż  ulicy  Solidarności  w  Staszowie, 

z uwagi na duże zapotrzebowanie społeczeństwa w tym temacie. Dodał, iż wybudowanie garaży 

w  tym obszarze  Osiedla  Wschód  stanowiłoby  częściowe  zabezpieczenie  bloków  mieszkalnych 

przed hałasem, jak również dodatkowo rozwiązałoby kwestie związane z parkowaniem pojazdów 

w tej części miasta.

Radna Beata Gajek – Dyl poruszyła kwestię współpracy i wsparcia finansowego gminy Staszów 

z Powiatem Staszowskim w zakresie realizacji inwestycji drogowych. Przypomniała o obietnicach 

władz powiatowych w kwestii przebudowy drogi Jurkowice -Wiśniówka. Radna zwróciła się do 

Burmistrza o monitorowanie poruszonej sprawy.

Burmistrz Leszek Kopeć odpowiedział, iż były prowadzone rozmowy z  władzami powiatowymi 

w tym zakresie i mamy wstępne zapewnienie Starosty realizacji tego zadania. Dodał, iż w pierwszej 

kolejności  zabiegamy  o  wykonanie  dokumentacji  projektowo  –  kosztorysowej  na  wykonanie 

przebudowy  odcinka  drogi  w  miejscowościach:  Czajków  Południowy  –  Czajków  Północy  – 

Smerdyna. 

W  zakresie  rozważenie  koncepcji  budowy  garaży  wzdłuż  ulicy  Solidarności  w  Staszowie 

Burmistrz  Leszek  Kopeć  poinformował,  iż  jak  najbardziej  możliwe  jest  powrócenie  do  tej 

koncepcji, jednak skłaniałby się do tego zadania po zakończeniu inwestycji budowy garaży przy 

budowie bloków mieszkalnych w ramach programu rządowego. Następnie zapoznał  z  informacja 

z działalności za okres od 16.10.2020 r. do 23.11.2020 r. (w załączeniu do protokołu).

Przewodniczący Rady Miejskiej  w Staszowie Ireneusz Kwiecjasz zapoznał z pismami,  które 

w ostatnim czasie wpłynęły do Rady Miejskiej w Staszowie:

1. Pismo z dnia 13.11.2020 roku Burmistrza Miasta i Gminy Staszów przedkładające projektu 

budżetu Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok.
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2. Pismo z dnia 13.11.2020 roku Burmistrza Miasta i Gminy Staszów przedkładające projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035.

3. Pismo z dnia 18.11.2020 roku Prokuratury Rejonowej w Staszowie zaskarżające Uchwałę 

Nr XXXIII/321/12 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 28 grudnia 2012 roku w sprawie 

określenia  przystanków  i  dworców  komunikacyjnych,  których  właścicielem  lub 

zarządzającym jest Gmina Staszów warunków i zasad korzystania z nich oraz opłat za ich 

korzystanie.

Ad. 6

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział 

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 13:00 do godz: 16:10    

              

      Protokołowała: Przewodniczący

Rady Miejskiej w Staszowie
        A. Janicka    

          ( - ) Ireneusz Kwiecjasz

13


